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1. Mötets öppnande 

Jörgen förklarade mötet öppnat. 

2. Närvaro 

Ulrika, Jörgen, Erik, Gunnar och Linda. Vi välkomnar också varmt vår nya styrelsekollega 

Ulla-Karin!  

3. Godkännande av dagordning samt ev tillägg av övriga frågor 

Dagordningen godkändes. 

4. Föregående protokoll 

Protokoll nr 7 från 21 november 2024 godkändes.  

5. Konstituering av styrelsen 

Styrelsen väljer enligt följande: 

Vice ordförande - Erik 

Sekreterare - Linda 

Repertoaransvarig - Ulrika 

Firmatecknare - Gunnar 

Ansvarig för social medier - Ulla-Karin 

6. Ekonomirapport 

Kassör Gunnar meddelar att det ekonomiska läget är stabilt inför hösten.  

7. Värdering av föreställningar 

Clinch / Toujours de 3/4 face! – cool föreställning, entusiastisk publik och intressant 

eftersamtal. 

 

Kusinerna – insiktsfull årsmötesföreställning som berörde på djupet. Blandad publik och flera 

nya ansikten i Sagavimlet! 

 

Bränn dessa rader – stark, succé och stående ovationer! Mycket ny publik även på denna 

föreställning! 

 

Styrelsen har också i olika konstellationer sett föreställningen Die Leander på Östgötateatern 

och 1-2-3 Schtunks uppsättning av Det sjunde inseglet hos kollegorna i Riksteatern 

Norrköping.   

8. Kommande repertoar 

- Dansföreställningar i höst blir La Chachi och Burn baby burn. Erik och Ulla-Karin planerar 

att delta på möten om dessa föreställningar 10 och 11 mars.  
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- Möte med Lotta Lindström, Lkpg kommun, 26 mars 

Ulrika och Erik träffar Lotta och stämmer av kring höstens planering.  

- UMMIKKOS, hösten 25, möte 13 mars 

Erik representerar RTL på detta möte.  

9. Rapporter från möten, kurser etc 

- Arrangörsforum för länets kulturarrangörer, digitalt kurstillfälle 5 mars 

Ingen från RTL hade möjlighet att delta. 

10. Kommande möten, kurser etc 

- Skådebanan, årsmöte 13 mars 

Ingen från RTL har möjlighet att delta. 

- Kulturting, Lkpg kommun, 15 mars 

Erik är anmäld. 

- Årsmöte Riksteatern Östergötland, 6 april  

Ulrika, Linda, Ulla-Karin, Gunnar och Erik åker till Motala för att delta i RTÖs årsmöte. 

Gunnar och Erik är ombud för RTL. Linda anmäler samtliga. 

 

- Arrangörsforum för länets kulturarrangörer, digitala kurstillfällen 24 mars + 5 maj 

11. Marknadsföring  

Annonser för Nattjägare kommer att sättas upp på 40 stycken elskåp, ett  sätt att öka 

synligheten för RTL i vår stad.  

12. Övriga frågor 

- Sammankallande i valberedningen 

Björn Peters utses till sammankallande i valberedningen. Jörgen meddelar Björn.  

- Säkerhet SAGA 

Jörgen har gjort ett utkast kring säkerhetsarbete på Saga. Diskussion på nästa möte.  
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13. Nästa möte 

Nästa möte hålls 9 april kl 18 på Skådebanan.  

14. Mötet avslutas 

Jörgen förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

 

 Vid tangentbordet   Justeras 

 

 

 

 Linda Cederlind   Jörgen Nissen 

 Sekreterare   Ordförande 
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15. Mötets öppnande 

Jörgen förklarade mötet öppnat.  

16. Närvaro 

Jörgen, Erik, Ulrika, UllaKarin, Gunnar och Linda 

17. Godkännande av dagordning samt ev tillägg av övriga frågor 

Dagordningen godkändes. 

18. Föregående protokoll 

Protokoll nr 1 från 2025-03-10 godkändes. 

19. Ekonomirapport 

- Kassör Gunnar meddelar att det ekonomiska läget i föreningen är under kontroll. 

 

- Kommunen har ställt frågor om föreningens redovisning av verksamhetsbidrag och Gunnar 

har svarat. 

 

- Ökat bidrag för 2025. Föreningen fick först 230 000 kr i bidrag och sedan 40 000 kr extra i 

slutet av december 2024. 

 

- Redovisning av verksamhetsbidrag 2025 ska ske senast 15/2 2026. 
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20. Värdering av föreställningar 

Idris och Esra - Uppskattad föreställning, vi noterar att föreställningen lockade ny publik till 

Saga och att många av dem var unga personer.  

 

Change - Fascinerande föreställning, fint gensvar från publiken. Uppskattat eftersamtal.  

Samtal med Virpi Pahkinen hölls även på Linköpings Bokhandel tidigare på dagen. 

 Nattjägare - Cool och snygg föreställning! Sångare och pianist som är världskända i sina 

respektive genrer, stort att ha dem på Sagas scen och roligt att de tyckte om vår lokal       

  

Popdrömmar -  Samarbete med Babettes, mycket folk och trevlig stämning! Självaste Kaj 

Kindvall var i publiken!!! 

Jag är den som ser - succéföreställning, engagerad och entusiastisk publik!  

- Bärhjälp 

Fyra nya personer har anmält intresse och två av dem har nu testat på att vara bärhjälp.  

Jörgen har kontakt med dem.  

- Hörselförstärkning 

Portabla hörslingor funkar om skådespelarna har mygga på sig på scenen. Kommunen har en 

ny tekniker som utreder den fasta hörselslingan, tills dess att de meddelar att den är inkopplad 

och fungerar fullt ut så fortsätter vi med de portabla hörslingorna vid våra föreställningar.  

 

21. Kommande repertoar 

Ulrika har skickat ut nya spärrlistor. Ernst och Kalle Westerdal är nu inbokade.  

 

Styrelsen diskuterar kring kommande repertoar 2025/2026 samt möjliga föreställningar för 

medlems- och årsmöte. Ulrika kontaktar Carl-Einar Häckner och ser om det finns möjlighet 

att han kan komma till Saga igen. Jörgen kontaktar Stora hotellet angående medlemsmöte i 

september.  

Erik har varit på möte om ”förrätt” till Ummikkos. Kan bli svårt att få plats med detta i Sagas 

foajé men vi utgår från att produktionen kan lösa det. Förslag om att utöver vanlig 

affischering även skapa en gemensam affisch för LKPG och NKPG (enda platserna 

Ummikkos spelas på i Östergötland) som ska riktas till hela länet. 
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22. Rapporter från möten, kurser etc 

- Lotta Lindström, Lkpg kommun, 26 mars 

Ulrika, Gunnar och Erik. Bra möte, samarbetet fortsätter.  

- Kulturting, Lkpg kommun, 15 mars 

Erik deltog. Lars Strannegård föreläste, intressanta samtal, debatt med kommunpolitiker, 

mycket folk, brett deltagande. Arrangemanget ska återkomma nästa år. 

- Arrangörsforum, hat & hot i sociala medier, 24 mars 

Linda och Jörgen deltog vid detta digitala kurstillfälle.  

- Riksteatern Östergötland, årsmöte 6 april i Motala 

Linda, Ulrika och Gunnar åkte till Motala och fick sitta i den fina fullmäktigesalen. 

Föreställningen Nattorienterarna från Örebro teater visades efter årsmötet. 

- Styrelsemöte RTÖ, 3/3, 21/3 – Ulrika och Linda har deltagit. Linda har även varit på RT 

Söderköpings årsmöte 30/3.  

- Möte om LÄNK  

Ulrika har idag varit på möte om LÄNK på ung scen/öst. LÄNK hålls i april 2026. 

Erik har haft kontakt med RT Norrköping och de hade fått sponsring från bland annat 

kommunen, Coop och Sparbanksstiftelsen. UllaKarin är bra på att söka projektmedel och vi 

tar vidare kontakt med Norrköpingskollegorna angående detta       

23. Kommande möten, kurser etc 

- Riksteaterdagarna & ARENA, 25-27 april, Riksteaterhuset, Hallunda 

Ulrika och UllaKarin åker till Stockholm och deltar. 

- Arrangörsforum, Klimatsmart, 5 maj 

 

24. Marknadsföring  

Nästa vecka kommer affischer för Jag som var så rolig att dricka vin med upp på elskåp runt 

om i innerstaden.  

25. Övriga frågor  

- Säkerhet SAGA 

Jörgen har gjort ett utkast. Vi skulle dels behöva göra en rundtur på Saga och kolla var allt 

finns plus lära oss använda hjärtstartare. Kanske kan vi hitta en kurs som styrelsen kan gå?  

Kommunen har även säkerhets- samt utrymningsplaner, Jörgen kollar upp detta vidare och så 

försöker vi lägga ett kommande möte på Saga för att gå igenom detta. 

 

- Mobiler 

Vi ska påminna publiken om att stänga av mobilerna inför varje föreställning.  

 



     

Styrelsemöte   Protokoll Nr 2 15-27 2025-04-09 

 

 

26. Nästa möte 

Nästa möte + säsongsavslutningsmiddag blir 15 maj kl 18:30 på Smak & Tak.  

Jörgen bokar bord. 

27. Mötet avslutas 

Jörgen förklarade mötet avslutat. 

 

 

 Vid tangentbordet   Justeras 

 

 

 

 Linda Cederlind    Jörgen Nissen 

Sekreterare   Ordförande 

 

 

 

 

 


